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NR. 245/ 06.08.2021 

Proces verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Dor Mărunt din data de 03 august 2021 

 

 Sedința ORDINARĂ a Consiliului Local al comunei Dor Mărunt a fost convocată prin Dispoziția 

primarului comunei Dor Marunt nr. 302/27.07.2021, in conformitate cu prevederile art 133 alin (1) și art 134  alin 

(1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, pentru data de 03.08.2021, ora 9.00, la sediul primăriei 

Dor Mărunt. 

La ședință participă  domnul Primar Ion IACOMI, secretarul general al comunei, Vatafu Constantin 

Alecsandru, consilierii locali in functie. Sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali care formează Consiliul local Dor 

Mărunt.  

 

            Președintele de ședință, domnul Ioan TUDOR, dă citire ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  06.07.2021. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice navetiste pe 

luna mai, anul 2021. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea susținerii financiare a Asociației Club Sportiv Speranța Dâlga. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico – economice pentru lucrări de reparații curente 

clădire administrativă, Șoseaua București – Constanța nr. 137, comuna Dor Mărunt (fost sediu C.A.P.) 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de dezvoltare locală și de urbanism a extinderii sistemului de 

distribuție gaze naturale în comuna Dor Mărunt, jud. Călărași 

7. Diverse. 

Se supune la vot: voturi pentru: 15 /  Împotrivă _-_ / abtineri _-_/. 

•  

Punctul 1: Aprobarea procesului verbaal al ședinței ordinare din data de  06.07.2021. 

Președintele de ședință prezintă consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare  din 06 iulie 2021. 

 Nu sunt discuții. Procesul verbal este aprobat în unanimitate. 

•  

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice 

navetiste pe luna mai, anul 2021. 

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Secretarul comunei: deși luna trecuta s-a aprobat decontarea și pe luna mai, de fapt era doar decontul pentru Școala Dor 

Mărunt. Acum este doar pentru Școala Dâlga 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea susținerii financiare a Asociației Club Sportiv Speranța Dâlga. 

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Primarul comunei, Ion IACOMI: E vorba de clubul nou înființat Speranța Dâlga cu personalitate juridică și 

ne-au solicitat o finanțatre pentru cheltuielile curente, arbitraj etc. Le acordăm 20 de mii de lei. 

Nicolae TUDOR: Ce statut are asociația asta?  

Ion IACOMI: E asociație sportivă cu personalitate juridică 

Nicolae TUDOR: Asta am înțeles. E în colaborare cu primăria sau e doar o firmă ”particulară”? 
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Ion IACOMI: Cum particulară? E asociație sportivă iar prin Legea sportului avem voie să finanțăm cluburile 

sportive. Ei trebuie să aibă un cotabil și să facă dovada cheltuirii banilor. Este exact ce voiem să facem și la Dor 

Mărunt. Aici clubul este privat dar răspund pentru cheltuirea banilor. 

Nicolae TUDOR: Deci e un club privat până la urmă? 

Ion IACOMI: Da.  

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru”, 4 ”împotrivă” și o ”abținere”. Consilierii Tudor Nicolae, Ene 

Ionuț Gabriel, Tănase Virgil și Dumitrache Dan au votat împotrivă iar conslierul Popa Carmen s-a abținul  

•  

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico – economică pentru lucrări de reparații 

curente clădire administrativă, Șoseaua București – Constanța nr. 137, comuna Dor Mărunt (fost sediu C.A.P.) 

 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiilor de specialitate.  

Primarul comunei: Acoperișul s-a degradat, plouă mereu în clădire. Copiii de la grădiniță nu mai pot învăța 

acolo din cauza degradării tavanelor, în dispensar la dl dr. Donescu se infiltrează apa în cabinet și trebuie să 

reparăm acoperișul, s-o izolăm termic. Este o clădire a primăriei unde nu am făcut întrevenții până acum. 

Nicolae TUDOR:  Nu participă și medicii la reparații? 

Ion Iacomi: Medicii plătesc concesiunea, clădirea este a noastră.  

Secretarul general: Pe lângă cabinetele medicale mai sunt și biblioteca, grădinița și arhiva. Toate sunt ale 

noastre. Cei cu cabinetele medicale au făcut și ceva investiții dar le-au făcut la interior. 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  
 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Ion IACOMI: E rectificare pentru alocarea sumelor pentru ce s-a aprobat astazi. 

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru”, și 5 ”abțineri”. Consilierii Tudor Nicolae, Ene Ionuț Gabriel, 

Tănase Virgil, Dumitrache Dan și Popa Carmen s-au abținut. 

•  

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de dezvoltare locală și de urbanism a extinderii 

sistemului de distribuție gaze naturale în comuna Dor Mărunt, jud. Călărași 
 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

- Ion IACOMI: E vorba de rețeaua de gaze pentru Ogoru și Dâlga. Știți că avem deja un studiu de fezabilitate în 

lucru și au venit cei de la gaz cu o etapizare pe 4 ani pentru investiții în extinderi deoarece distanțele sunt foarte 

mari și nu pot face într-o perioadă foarte scurtă.  

- Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 7. Diverse.  

- Președintele de ședință, domnul Tudor Ioan, întreabă dacă mai sunt alte probleme. Nu mai sunt. 

- Domnilor consilieri, permiteți să declar ședința închisă. 
 

                         Președinte de ședință  

                                Ioan TUDOR 

L.S.            Secretar general 

      Constantin Alecsandru VĂTAFU 


